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4- IMPULS I CONTROL DE L'ACCIÓ 
POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.3 Preguntes urgents 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada per la M. I. Sra. Lurdes Font 
Puigcernal, presidenta suplent del Grup Parlamentari 
CDA + Segle XXI, per escrit de data 20 de juny del 
2006, relativa al Pla estratègic de salut i, d'acord amb 
els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0719). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la M. I. Sindicatura 
La M. I. Sra. Lurdes Font Puigcernal, presidenta 
suplent del Grup Parlamentari CDA + Segle XXI, 
en base al que disposa l’article 131 del Reglament del 
Consell General, formula al M. I. Govern la 
pregunta, amb caràcter urgent, que tot seguit 
s’exposarà, per tal que sigui contestada en la sessió 
del Consell General del dia 22 de juny de 2006. 

Pregunta: 
El dia 16 de març del corrent la Sra. ministra 
Montserrat Gil va comparèixer a la Comissió 
Legislativa de Sanitat i Medi Ambient per a exposar, 
entre d’altres temes, la futura reforma del model 
sanitari andorrà. 

Durant la compareixença, la Sra. Gil va explicar la 
necessitat d’elaborar un Pla estratègic de salut amb 
la finalitat d’analitzar la situació actual sobre la 
qüestió i de proposar, eventualment, unes accions a 
mig i a llarg termini per a millorar el sistema de salut 
andorrà. Compartim aquesta voluntat política. 

Vista la importància i les repercussions que aquest 
futur Pla pot tenir en la nostra societat i vista la 
rellevància de les decisions que podrien estar 
subjectes a l’espera de l’aprovació del mateix, 

Formulem al M. I. Govern la següent pregunta: 

En quina fase de desenvolupament es troba el referit 
Pla estratègic de salut? Quin és el seu calendari 
d’elaboració i d’execució? Quins àmbits de les 
futures polítiques sanitàries del nostre país es 
trobaran més afectats pel mateix? 

Andorra la Vella, 20 de juny de 2006 

Lurdes Font Puigcernal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada pel M. I. Sr. Vicenç Alay 
Ferrer, conseller general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 21 de juny del 
2006, relativa al Pla estratègic de salut i, d'acord amb 
els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0736). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. De conformitat 
amb l’article 131 del mateix Reglament, sol·licito que 
aquesta pregunta obtingui la declaració d’urgència. 

Pregunta que es formula al Govern en relació al Pla 
Estratègic de Salut  

En compareixença davant la Comissió Legislativa de 
Sanitat i Medi Ambient, la Sra. Montserrat Gil, 
ministra de Salut, Benestar Social i Família, va 
anunciar públicament la seva intenció d'encomanar 
"un estudi de la situació actual  [del sistema sanitari] 
per valorar les reformes que calgui fer". 

D'acord amb aquest anunci, el 26 d'abril d'enguany 
apareixia al BOPA un edicte l'objecte del qual era la 
"licitació dels treballs per a la realització d'un pla 
estratègic de salut a mig i llarg termini per al 
Principat d'Andorra". El concurs, internacional, 
tenia per data límit de presentació de les ofertes el 
dia 9 de juny proppassat. 

Atès l'exposat es demana a Govern: 

Quina és la situació actual del procediment engegat i 
quin és el calendari i accions previstos per a la seva 
total execució? 

Casa de la Vall, 21 de juny de 2006 

Vicenç Alay Ferrer 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada pel M. I. Sr. Enric Tarrado 
Vives, president del Grup Parlamentari CDA + 
Segle XXI, per escrit de data 21 de juny del 2006, 
relativa al carril bus i, d'acord amb els articles 129 i 
131 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit, atorgar-li la declaració 
d'urgència i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
0743). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la M. I. Sindicatura 
El M. I. Sr. Enric Tarrado Vives, president del Grup 
Parlamentari CDA + Segle XXI, en base al que 
disposa l’article 131 del Reglament del Consell 
General, formula al M. I. Govern la pregunta, amb 
caràcter urgent, que tot seguit s’exposarà, per tal que 
sigui contestada en la sessió del Consell General del 
dia 22 de juny de 2006. 

Pregunta: 
Cal reconèixer que des de que està en funcionament 
el nou túnel del Pont Pla, les cues entre la Massana i 
Escaldes s’han reduït notablement. Amb 
independència del que pugui haver costat, aquesta 
haurà estat una bona obra de millora de la xarxa 
viària, amb importants efectes de descongestió de la 
circulació de l’eix de la vall del nord i del nucli urbà 
Andorra la Vella-Escaldes. 

Ara, però ens volem preocupar d’un altre punt que 
encara és problemàtic en el nostre sistema de 
carreteres: ens referim a l’eix Sant Julià de Lòria-
Andorra la Vella. Sembla que pel moment ja hi han 
hagut certes millores, havent-se reduït la intensitat 
de les retencions de trànsit que es produeixen en les 
hores punta. De qualsevol manera, cal insistir en 
aquesta línia de millora. 

Des de CDA + Segle XXI, com ja és sabut, estem 
especialment preocupats per tot el que fa referència 
a la realitat quotidiana de les persones, a la qualitat 
de vida de la gent. I cal reconèixer que el tràfic és un 
dels problemes que tenen una incidència més directa 
en el dia a dia d’uns ciutadans que volen arribar 
d’hora a la feina i a l’escola. 

Per tots aquests motius, i centrant-nos en l’objectiu 
de millorar la circulació viària entre Sant Julià i 
Andorra la Vella, ens sembla imprescindible avançar 

en el desenvolupament d’un apartat que es trobava 
també en el nostre programa electoral: el carril bus. 

Per tot el que s’ha exposat, demanem al M. I. 
Govern: 

En quina fase es troba el projecte carril bus? La 
realització de les obres necessàries està seguint el 
ritme adequat? La programació de tot el projecte  
-incloent el funcionament del servei de busos i la 
coordinació amb la resta de circulació viària- està ja 
elaborada? 

I finalment: estarà ja en funcionament el carril bus 
durant el mes de setembre? 

Andorra la Vella, 21 de juny de 2006 

Enric Tarrado Vives 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada pel M. I. Sr. Francesc Casals 
Pantebre, conseller general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 21 de juny del 
2006, relativa a les obres que realitza el Govern a  
l’entorn del pont romànic de la Margineda i, d'acord 
amb els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0745). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General. De 
conformitat amb l’article 131 del mateix Reglament, 
sol·licito que aquesta pregunta obtingui la declaració 
d’urgència. 

Els darrers dies han aparegut a la premsa algunes 
notícies preocupants en relació a les obres que 
realitza el Govern a l’entorn del Pont romànic de la 
Margineda, declarat monument d’interès cultural 
segons consta en la Llei 9/2003, del 12 de juny, del 
patrimoni cultural d’Andorra. 

Atesa aquesta situació, es pregunta al Govern: 
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Quines han estat les actuacions del Govern, en 
relació a les obres que es realitzen en l’entorn 
d’aquest monument, fins a la data d’avui? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta de 
forma oral davant el Ple del Consell General. 

Casa de la Vall, 21 de juny de 2006 

Francesc Casals Pantebre 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada pel M. I. Sr. Josep Dallerès 
Codina, conseller general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 20 de juny del 
2006, relativa a la modificació del pla d’estudis de 
l’Escola Andorrana i, d'acord amb els articles 129 i 
131 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit, atorgar-li la declaració 
d'urgència i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
0746). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la Sindicatura 
El que sotasigna, Josep Dallerès Codina, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 
d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 
IV del Reglament del Consell General, formula la 
següent pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, 
de forma oral, davant el ple del Consell General. De 
conformitat amb l’article 131 del mateix Reglament, 
sol·licito que aquesta pregunta obtingui la declaració 
d’urgència. 

Divendres 16 de juny, la premsa del país es feia ressò 
d’un nou pla d’estudis per a l’Escola Andorrana que 
entrarà en aplicació a partir del proper mes de 
setembre. A la lectura, però, dels diferents articles, 
no acaba de quedar molt clar quines motivacions 
estan a la base de la modificació proposada amb 
tanta celeritat. 

Les paraules de la ministra Roser Bastida quan diu 
que l’objectiu és “dotar els alumnes d’eines suficients 
perquè puguin estudiar en qualsevol país d’Europa” 
ens semblen força raonables i les podem compartir, 
puc afirmar que les compartim. En canvi, el conjunt 
d’explicacions que hem pogut llegir a la premsa 

quant als canvis que es duran a terme en diferents 
assignatures no s’acaba d’entendre del tot. 

Hem de suposar que la modificació és fruit d’un 
estudi acurat que basant-se en un anàlisi crític del 
sistema, o del seu funcionament, en diagnostica 
alguna possible mancança o disfunció que pot posar 
en entredit l’assoliment d’uns objectius 
predeterminats i, en conclusió, proposa solucions per 
tal de corregir-ho. 

Sobta, però, la forma en com aquesta modificació del 
pla, o aquest canvi, es du a terme, sense que, sembla 
ser, el personal docent que l’ha de fer possible, els 
pares dels alumnes que l’han de seguir n’hagin 
directament estat informats. 

És per l’exposat que demano al Govern: 

Per quines raons s’ha dut a terme tal modificació del 
pla d’estudis de l’Escola Andorrana sense que els 
actors directament implicats (pares, personal docent) 
n’hagin estat degudament informats? 

Casa de la Vall, a 20 de juny del 2006 

Josep Dallerès Codina 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada per la M. I. Sra. Mariona 
González Reolit, consellera general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 21 
de juny del 2006, relativa a l’estudi de la violència de 
gènere en la relació de parella i, d'acord amb els 
articles 129 i 131 del Reglament del Consell General 
ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0747). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la Sindicatura 
La sotasignada, consellera general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. De conformitat 
amb l’article 131 del mateix Reglament, sol·licito que 
aquesta pregunta obtingui la declaració d’urgència. 
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Pregunta que es formula al Govern relativa a l’estudi 
de la violència de gènere en la relació de parella. 

El passat 19 de juny en resposta a una demanda 
d’informació relativa a la violència de gènere, vaig 
rebre un estudi encarregat pel Ministeri de Salut, 
Benestar Social i Família, elaborat pel Centre de 
Recerca Sociològica de l’Institut d’Estudis 
Andorrans datat del juliol del 2005, intitulat: la 
violència de gènere en la relació de parella 
- apropament a la situació d’Andorra. 

Aquest estudi evidencia greus mancances en el 
protocol d’actuació en casos de violència domèstica 
aprovat pel Govern l’any 2001. Aquest estudi 
coincideix, d’altra banda, en la qualificació 
d’anòmales d’algunes situacions denunciades pel 
nostre grup parlamentari en els darrers temps en 
aquesta Cambra ( vegi’s les preguntes formulades en 
relació al PAVD, telèfon PAVD i Subvenció ADA 
seguiment psicològic a les víctimes de violència de 
gènere ). 

Vistes les conclusions preocupants d’aquest estudi, 
suposem que des de Govern s’hauran pres les 
oportunes decisions i mesures urgents per posar 
remei a aquesta situació. Atès, però, que no ens 
consten les eventuals modificacions que hagin pogut 
aportar al protocol, demano al Govern:         

Ha pres Govern mesures urgents per tal d’incloure 
en el protocol d’actuació en casos de violència 
domèstica totes les propostes d’aquest estudi? En cas 
afirmatiu, quines son aquestes mesures?   

Casa de la Vall, 21 de juny de 2006 

Mariona González Reolit 

Consellera General del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada per la M. I. Sra. Maria Pilar 
Riba Font, consellera general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 21 de juny del 
2006, relativa a la demora en la posada en 
funcionament del nou forn incinerador i, d'acord 
amb els articles 129 i 131 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0748). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la Sindicatura 
La sotasignada, consellera general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. De conformitat 
amb l’article 131 del mateix Reglament, sol·licito que 
aquesta pregunta obtingui la declaració d’urgència. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 
demora en la posada en funcionament del nou forn 
incinerador 

El mes de setembre del 2005, el Sr. Antoni 
Puigdellívol, ministre de Turisme i Medi Ambient, 
va explicar davant la Comissió Legislativa de Sanitat 
i Medi Ambient que les obres del Centre de 
Tractament de Residus estaven seguint el calendari 
previst i que es preveia que el centre comencés a 
funcionar en període de proves abans del 30 d’abril 
de 2006. 

També va declarar que els terminis esmentats eren 
els terminis que havia garantit recentment la societat 
constructora i sobre els quals confiava perquè havia 
comprovat in situ que el C.T.R. estava pràcticament 
acabat. 

El mes d’abril de 2006, sis mesos després, en una 
altra compareixença davant la comissió, el Sr. 
Puigdellívol va comentar que, des del mes de juliol, 
el Govern estava pressionant les empreses 
participants i sòcies, juntament amb el Govern i 
FEDA, ja que l’obra, en paraules del propi ministre,  
“sembla que va una mica endarrerida d’acord amb 
els terminis previstos”. 

Ateses aquests consideracions, es pregunta: 

“En quina situació es troben actualment els treballs 
de l’obra civil i de la part tècnica i d’instal·lació del 
forn incinerador, i quin serà el calendari definitiu de 
la seva posada en funcionament?” 

Casa de la Vall, 21 de juny de 2006 

Maria Pilar Riba Font 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de juny 
del 2006, ha examinat la pregunta amb resposta oral 
del Govern presentada pel M. I. Sr. Ricard de Haro 
Jiménez, conseller general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 21 de juny del 
2006, relativa a la substitució en la xara de televisió 
analògica del Canal 33 per la Sexta i, d'acord amb els 
articles 129 i 131 del Reglament del Consell General 
ha acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d'urgència i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0749). 
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Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General. De 
conformitat amb l’article 131 del mateix Reglament, 
sol·licito que aquesta pregunta obtingui la declaració 
d’urgència. 

Aquest mes de juny, per decisió de Govern, de la  
xarxa de televisió analògica ha desaparegut el Canal 
33, en llengua catalana, i ens trobem amb La Sexta, 
en llengua castellana  

Atesa aquesta situació, es pregunta al Govern: 

Quins motius han provocat aquests canvis i quin 
cost econòmic han suposat ? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta de 
forma oral davant el Ple del Consell General. 

Casa de la Vall, 21 de juny de 2006 

Ricard de Haro Jiménez 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 26 de juny del 2006, dilluns, a les 
15.30h, se celebrarà a la sala de reunions públiques 
de Casa de la Vall, una sessió informativa pública del 
M. I. Sr. Antoni Puigdellívol Riberaygua, ministre de 
Turisme i Medi Ambient, del M. I. Sr. Joel Font 
Coma, ministre d’Economia, i del Sr. Sergi Nadal, 
secretari d’Estat de l’Agència Andorra 2020, davant 
de la Comissió Legislativa d’Economia, amb l'ordre 
del dia següent: 

Punt Únic: Compareixença, per iniciativa pròpia, del 
M. I. Sr. Antoni Puigdellívol Riberaygua, ministre de 
Turisme i Medi Ambient, del M. I. Sr. Joel Font 
Coma, ministre d’Economia, i del Sr. Sergi Nadal, 
secretari d’Estat de l’Agència Andorra 2020, per 
presentar el Pla Andorra 2020. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany 
Síndic General 

Avís 

El proper dia 29 de juny del 2006, dijous, a les 
10.00h, se celebrarà a la Casa de la Vall, una sessió 
ordinària del Consell General, amb l’ordre del dia 
següent: 

Punt Únic: Debat sobre l’orientació política global 
del Govern. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de juny del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

5.3 Altres 

Edicte 

Per acord de la Sindicatura de data 13 de juny del 
2006, vista l'acta de licitació de data 25 de maig del 
2006, amb motiu de l'adjudicació, per concurs 
públic, d’una fotocopiadora pels serveis de la 
Secretaria del Consell General, es fa pública 
l'adjudicació definitiva següent: 

Aplicació pressupostària núm.: 60610 Equipament 
processos d’informació 

Forma d'adjudicació: Concurs públic 

Modalitat de contractació: Ordinària 

Identitat dels adjudicataris: OFI 3 

Preu cert del contracte: 4.830,00 Euros 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 13 de juny del 2006 

Bernadeta Gaspà Bringueret   
Subsíndica General 
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